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Referat fra ordinær generalforsamling i 

E/F Åparken 6 

 

År 2023, den 17. april, kl. 19.00, afholdtes ordinær generalforsamling i E/F Åparken 6 på adressen 

DOKK 1, Hack Kampmanns Pl. 2, 8000 Aarhus C, den lille sal. 

 

Der var følgende dagsorden:  

1.  Valg af dirigent og referent. 

2.  Bestyrelsens beretning for det senest forløbne år.  

3.  Forelæggelse til godkendelse af årsrapport med påtegning af revisor. 

4.  Forelæggelse af driftsbudget for indeværende regnskabsår til vedtagelse. 

 Bestyrelsen foreslår, at beløbet til fællesudgifter til ejerforeningen ikke sættes op i perioden frem til 
næste generalforsamling. Konsekvensen af forslaget kan være et underskud i 2023 afhængig af, om 
bestyrelsen kan finde besparelser. 

5. Valg af formand. 

6. Valg af andre medlemmer til bestyrelsen. 

7. Valg af suppleanter for bestyrelsen. 

8. Valg af repræsentant til grundejerforeningen og suppleant. 

9. Valg af revisor og revisorsuppleant. 

10. Forslag. 

 a. Ladestandere: Generalforsamlingen bemyndiger bestyrelsen til at etablere lade-
standere i samarbejde med Grundejerforeningen i Åparken og de andre ejerforeninger. 
Det forventes, at ejerforeningen max. kommer til at betale kr. 40.000 (ekskl. moms). 
Alt finansieres af vedligeholdelsesfonden. 

b. Renovation: Ejendommens mobil-sug er meget slidt. En reparation kan komme til, 
at koste op til kr. 135.000 (ekskl. moms). De løbende udgifter til tømning ved mobil-
sug er større end ved andre typer af anlæg. Bestyrelsen er i gang med at finde andre 
løsninger, men en endelig beslutning må afvente, at kommunen kommer med en of-
fentlig affaldsløsning i området omkring Teglgården. Der vil også være udgifter (langt 
mindre) ved evt. etablering af andre affaldsløsninger. Generalforsamlingen ønsker, at 
bestyrelsen undersøger alle løsninger. Generalforsamlingen anbefaler, at udgifterne 
finansieres af vedligeholdelsesfonden, så vi undgår at stå uden affaldssystem. 

c. Dørtelefon: Generalforsamlingen bemyndiger bestyrelsen til at indkøbe nye dørte-
lefoner. Den forventede pris er kr. 60.000 (ekskl. moms), der finansieres af vedligehol-
delsesfonden. 

11. Eventuelt. 

Kopier fra indkaldelsen. 



  

 

 

2 (4) 

 

Punkt 1. Valg af dirigent og referent 

Formanden  bød velkommen til aftenens generalforsamling. 

Som dirigent blev valgt: Henrik Eriksen, Newsec. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indvarslet og beslutningsdygtig i hen-

hold til vedtægtens bestemmelser. 

Der var repræsenteret 13 ejere. I fordelingstal var repræsenteret 364/996. 

Punkt 2. Bestyrelsens beretning 

Formanden  fremlagde bestyrelsens beretning, som vedlægges nærværende referat. 

Beretningen blev taget til efterretning. 

Punkt 3. Forelæggelse til godkendelse af årsrapport med 

påtegning af revisor 

Dirigenten gennemgik årsregnskabet for året 2022, som viste et underskud på 27.504 kr. Under-

skuddet blev overført til egenkapitalen, der herefter udgør 3.480.209 kr. Inkl. Hensatte forpligtelser 

på 3.231.467 kr. 

Årsregnskabet blev herefter godkendt. 

Punkt 4. Forelæggelse af driftsbudget til godkendelse 

Dirigenten gennemgik budgettet for året 2023, som indebar en stigning i fællesudgifterne på 10 % 

med virkning fra 1/6-2023 med tilbagevirkende kraft til 1/1-2023. 

Der var enighed om ikke at sætte ejerforeningsbidraget op. Bestyrelsen vil forsøge at dække det bud-

getterede underskud med besparelser på flere områder, herunder administration. 

Budgettet blev herefter godkendt med ovenstående rettelse. Der udsendes nyt budget. 
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Punkt 5. Valg af formand 

Hans Jørgen Jensen var på valg og blev genvalgt. 

Punkt 6. Valg af andre medlemmer til bestyrelsen 

Lisa Nielsen, Per Dahl, Camilla L. Salomonsen og Christian B. Gehlert var på valg og modtog alle 

genvalg. 

Punkt 7. Valg af suppleanter for bestyrelsen 

Som suppleant blev valgt Line Hastrup. 

Punkt 8. Valg af repræsentanter til grundejerforeningen 

og suppleant 

Christian B. Gehlert blev valgt som repræsentant. Frederik P. Juhl blev valgt som suppleant. 

Punkt 9. Valg af revisor og revisorsuppleant 

Rune Nielsen blev genvalgt som revisor.  

Punkt 10.  

Punkt 10.A – Forslag vedr. Ladestandere 

Det blev oplyst at der var kigget på flere muligheder, men Clever havde hele pakken. Planen er at el 

betales af den enkelte bilejer som bruger laderne. Udefrakommende kan godt parkere, men vil så få 

en parkeringsbøde hvis ikke bilen er registreret. Ladepladserne vil ikke fremgå af Clevers offentlige 

netværk. Reglerne kan strammes yderligere hvis det bliver nødvendigt. 

Der blev opfordret til, at søge tilskud i værdipuljen hos NRGi. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

 

Punkt 10.B - Forslag vedr. Renovation 

Den nuværende løsning med affaldssug er hvert år dyr i reparationsomkostninger og forventes ned-

lagt inden længe. En midlertidig løsning kunne komme på tale, indtil den offentlige affaldsø er etab-

leret i løbet af sommeren. 

Kommunen opfordre til at ejendommen benytter dennes affaldsø. Der vil hertil ikke være nogen 

etableringsomkostninger samt lavere driftsomkostninger end de nuværende. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 
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Punkt 10.C - Forslag vedr. Dørtelefon 

Det nye system skal køre på det nuværende ledningsnet og ligne det nuværende. Kvaliteten skal dog 

være bedre og mere moderne. Der er ikke planer om en app.-baseret løsning da dette er væsentligt 

dyrere. Der overvejes en chip frem for alm. Nøgle. 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Punkt 11. Eventuelt 

Under eventuelt blev følgende emner drøftet: 

 

 Maling af døre: Bestyrelsen kigger på mulighederne. Kan eventuelt gøres for restbeløbet fra 

vinduesprojektet. Opgangen kan komme i spil i samme ombæring. 

 Taget: Forventes ikke udskiftet i de næste 10-15 år. 

 BVT anlæg: Der snakkes med nr. 8 om deres erfaringer. 

 Blomsterbedene: Bliver gjort hyggelige til sommeren. 

 

Dirigenten afsluttede herefter generalforsamlingen kl. 20.25 og takkede for god ro og orden. 

 

 

 

Nærværende referat er underskrevet digitalt af formanden for bestyrelsen samt dirigenten. Som do-

kumentation for digital signering, henvises til særskilt dokument vedhæftet nærværende referat. 


